

PROTOKOLL**fört vid möte med styrelsen för SPF Seniorerna Romele****den 31 mars 2025**

Närvarande: Kent Persson, Kenth Persson, Eva Ingvarsdotter-Larsson, Hans Andersson, Alf Jivéke, Roland Bengtsson, Karin Nilsson, Gertrud Trulsson, Sivert Gardell

1. **Ordförande Kent P** hälsade alla välkomna till dagens styrelsemöte och **förklarade mötet öppnat.**
2. **Hans A utsågs att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll.**
3. **Dagordningen: Dagordningen godkändes** med tillägg under Övriga frågor.
4. **Föregående protokoll:** headset är ej kollat. Det finns i plåtskåpet men ska kollas om det fungerar till högtalarsystemet i stora salen. Alf J och Roland B ordnar detta. Därmed godkändes protokollet.
5. **Hedersmedlem:** Roland B har undersökt i stadgar kring detta men det finns inget nämnt om hedersmedlemmar i stadgarna. Varje förening får själv bestämma regler för detta. Distriktet har ingen policy ang detta. Däremot kan man ha hedersledamot för personer som suttit i styrelsen och/eller haft andra uppdrag som tillfört föreningen något bra. **Styrelsen beslöt att inte ha hedersmedlemmar men att Alf J och Eva I-L tar fram förslag på regler för hedersledamot till nästa möte.** Kent P meddelar Bertil T styrelsens beslut.
6. **Seniormässa 2026:** Nästa möte med representanterna från PRO blir den 7 maj. Föreningarna ställde som villkor att vi kan få fram frivilliga som arbetar i de olika grupperna för att genomföra denna mässa. Inställningen var annars positiv. SPF Romele har fått en frivillig hittills. Alf J kan fråga Tord Dahlbom f d bankdirektör i Veberöd om han kan åta sig kassörsuppdraget. Kan SPF Romele driva detta själva om de andra föreningarna backar ur? Nej. Kanske kan vi kolla med styrelsen för bygdegården om de vill vara med och driva det. Vi tar ställning efter den 7 maj.
7. **N Ugglarp:** Till hösten börjar aktiviteterna tisdagen den 2 och torsdagen den 4 september. De slutar den 2 och 4 december. Julfesten blir den 10 december. Kent P gör upp en lista för höstens aktiviteter med alla möten och aktiviteter. Denna får sedan Ingrid Ingesson titta på. Det är Kafferep som bygdegården arrangerar den 17 september, 15 oktober och 26 november. Det innebär att vi kanske måste flytta vår träff med alla nya medlemmar. Vi provar att flytta det mötet till den 16 september kl 16.30 efter canastaspelet. Det blir danskväll den 22 oktober. Kenth P önskar slippa att betala för dansfesterna eftersom det är mycket arbete med ekonomi i planeringen. Detta godtogs av styrelsen. Till festen den 2 april är det 129 anmälda vilket är mycket bra. Det påverkar hur vi ska ställa i ordning salen. Det var lite trångt förra gången.
8. **Programbladet:** Förslaget till bilder på framsidan godtogs av styrelsen. Vi behöver inte informera om aktiviteter på Habo gård som Lunds kommun arrangerar. N Ugglarp vill sätta in en sponsorransons i bladet. Karin N kollar om Romele Catering också vill ha en annons. De har haft förut. Kenth P

kollar med Erikas blommor i Veberöd. En annons om kommande julmarknadsresa ska in. Information om nyårsfirandet på nyårsafton ska in i bladet.

9. **Medlemsfrågor:** Alf J skickar mejl till alla nya medlemmar om träffen den 16 september. Aktivitetsledarna ska vara med och informera. Vi ska skicka ut ett frågeformulär till alla nya medlemmar där de får ange vad de har för intressen, vilket yrke de haft och vad de kan tänka sig att hjälpa föreningen med. Föreningen har nu 352 aktiva medlemmar och ca 35 vänmedlemmar.
10. **Ekonomi:** Kenth P meddelar att föreningen har fått in mycket pengar tack vare dansfesten den 2 april. Men tyvärr har vi fått avslag på vår begäran om bidrag från Socialstyrelsen. Det finns andra ställen att söka bidrag från men då krävs ofta en konkret projektbeskrivning.
11. **Hemsidan:** Alf J informerar om att besöksfrekvensen är normal men hemsidan har legat nere i början av mars på grund av problem på förbundet. Det har försvunnit ett stort antal dokument pga att förbundet inte har någon backup på sina sidor. Men sekreteraren Sivert G har plockat fram våra dokument och lagt på ett externt minne som sedan Alf har lagt in på vår hemsida. Bilder och filmer är kvar sen tidigare. Det ligger 2600 filmer och bilder på vår hemsida. Hur länge ska vi spara dessa? Går medlemmar in och tittar på dessa gamla bilder? Styrelsen får fundera på detta till nästa möte. Man kan lägga in en liten notis i programbladet om detta som påminnelse till medlemmarna vad som finns på hemsidan. Det kommer ett intressant webinar om framtidsfullmakt som Alf kan informera om på nästa Romeleträff. Alf kan också informera om hur man själv kan gå in och söka på hemsidan om man vill titta på dessa i efterhand. Det kanske finns behov av att ordna en särskild IT-kurs kring detta.
12. **Rapporter:** Inventarieförteckningen är inte korrekt i sin nuvarande form. Roland B går genom denna och kollar vad som finns på N Ugglarp av våra prylar. Detta tas upp på nästa möte.
13. **Övriga frågor:** Roland B vill låna partytält av föreningen att användas till mötet om att motverka ofrivillig ensamhet tillsammans med PRO och kyrkan i Genarp. Detta äger rum den 26 april. Det går bra. Alf J tar fram en film om föreningens olika aktiviteter som kan visas denna dag. Hans A meddelar att resan till Småland blir av. Det är tillräckligt många anmälda men kan vara fler. När det gäller resa till en julmarknad så börjar de i Övedskloster och i Sölvesborg kl 15.00 vilket innebär att vi får planera in ett restaurangstopp på vägen. Han ska planera detta med Thells buss. Hans är lite besviken på att resorna inte annonseras på anslagstavlorna i Veberöd. Det påstås att de inte får plats. Han föreslår att man i så fall har olika affischer på de olika anslagstavlorna eller att man gör affischerna mindre. Affischerna om resorna kan vara ganska kortfattade och hänvisa till programbladet för mer information. Alf J kan fixa affisch om Ålandsresan. Det är viktigt att resorna finns med på anslagstavlorna enl styrelsen. Danskommittén har skrivit en liten lapp med information om nyårsfirandet att lägga ut på borden på Romeleträffarna. Detta kan också göras om resan till Åland.

Alf J informerar om att han deltagit på ett styrelsemöte för SV. Ett viktigt beslut fattades på mötet och det var att Skåne inte längre ska vara indelat i tre områden utan bara ett område som ska heta Studieförbundet Vuxenskolan Skåne. Det kommer att påverka utseendet på den annons vi har i programbladet.

Bertil T har önskat att få åka med på Smålandsresan gratis eftersom han filmar och fotograferar. Detta avslogs. Han får gärna följa med om han betalar resan. Kent P meddelar honom detta.

14. **Nästa Romeleträff** är den 9 april och Håkan Jönsson föreläser om Ålderism. Beräknat antal deltagare blir 75-80. Alf J ordnar en anmälningslista till vårfesten. Blommor till borden och till föredragshållaren. Karin N ordnar detta.
15. **Nästa styrelsemöte** blir den 5 maj hos Karin N i Veberöd. Vår kontaktperson i distriktet, Maj-Britt Blom, kommer att presentera sig och vi får möjlighet att framföra frågor och synpunkter på distriktets arbete.
16. **Ordf Kent P** tackade för visat intresse och **förklarade mötet avslutat.**

Sekr Sivert Gardell

Justeras

Ordf Kent P

Hans Andersson